
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-585 (2021-014386)

Datum indiening: 23 december 2021

Onderwerp: Afsluiting Claudius/verkeersveiligheid Aurelius

Namen indieners: Hanneke Bruinsma, GroenLinks
Gerdien Maaijen, ChristenUnie

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
Op 26 januari 2021 werd een motie van PvdA, BOB, D66, CU en GroenLinks raadsbreed 
aangenomen. Deze motie had het volgende dictum:

Dringt er bij het college op aan om uiterlijk in het eerste kwartaal van 2021 te besluiten over 
concrete maatregelen ter vergroting van de objectieve en subjectieve veiligheid in het wegvak 
van de Aurelius in Elst, en hierbij de door Veilig Verkeer Nederland genoemde 
oplossingsrichtingen in participatie met de inwoners expliciet en waar mogelijk een 
nadrukkelijke rol te laten spelen in (en bij de afwegingen voor) het uiteindelijke besluit.
en gaat over tot de orde van de dag.

Tijdens de bewonersdialoog op 27 september 2021 werd door de bewoners aangegeven dat zij geen 
voorstander waren van afsluiting van Aurelius. Inmiddels is dat veranderd en geeft een grote 
meerderheid van de bewoners aan de afsluiting van de Claudius ongedaan te willen maken en deze 
te willen verplaatsen naar de Aurelius. Buurtbewoners hebben zich daarom tot wethouder Hol en 
raadsfracties gericht om te vragen om aanpassing van de huidige afsluiting. 

Onze vragen.
 

1. Wat gaat de wethouder doen met de veranderde houding van een grote groep 
buurtbewoners? 

2. Wat laat de monitoring van de veiligheid in de Claudius en Aurelius zien sinds de genomen 
maatregelen? 

3. Hoe zijn de bewoners van de Claudius, Wodan en Via Alosta betrokken bij de genomen 
maatregelen? Waarom is voor die werkwijze gekozen?  

4. Welke processtappen zijn met betrekking tot de verkeersveiligheid in dit gedeelte van de 
Westeraam nog gepland? Denk aan bewonersoverleggen, eventuele bezwaarcommissies en 
individuele gesprekken. 

5. In de beantwoording van S-572 wordt verwezen naar een informatiememo over het 
(her)inrichten van wegen naar 15km/u regimes. Dit memo zou in het vierde kwartaal 2021 
verschijnen. Wanneer kunnen we dit memo verwachten?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven.

Ondertekening:

Hanneke Bruinsma, GroenLinks

Gerdien Maaijen, ChristenUnie

Roel Eefting, D66


